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Abstract (en)
A device for cooling rolled strips, in particular for laminar strip cooling in the rolling of aluminium strips, is easy to maintain and operate and versatile
if cooling segments (1;100) closed at the ends by a cover (16) have a gap (11) for the medium extending over its entire length (17;18) and if a
plurality of cooling segments (1;100) with a gap (11) for the medium extending without a transition from cooling segment (1) to cooling segment
(100) can be arranged next to one another. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Vorrichtung zum Kühlen von Walzbändern, insbesondere zur laminaren Bandkühlung beim Walzen von Aluminium-Bändern, ist wartungs-
und bedienungsfreundlich sowie hinsichtlich seiner Einsatzmöglichkeiten variabel gestaltet, wenn an den Stirnseiten mit einem Deckel (16)
verschlossene Kühlsegmente (1;100) einen sich über ihre gesamte Länge (17;18) erstreckenden Medienspalt (11) aufweisen und mehrere
Kühlsegmente (1;100) mit einem von Kühlsegment (1) zu Kühlsegment (100) übergangslosen Medienspalt (11) aneinanderreihbar sind. <IMAGE>
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